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منزس: بازی ایران را دوست داشتم

سرمربی تیم ملی فوتبال برزیل گفت: من هم دوست داشتم این بازی در ایران یا برزیل برگزار شود و انجام آن به خودی

خود هم هیچ ربطی به مسائل سیاسی میان دو کشور نداشت.

سرمربی تیم ملی فوتبال برزیل گفت: من هم دوست داشتم این بازی در ایران یا برزیل برگزار شود و انجام آن به خودی خود هم هیچ
ربطی به مسائل سیاسی میان دو کشور نداشت.

به گزارش خبرنگار اعزامی خبرگزاری دانشجویان ایران (ایسنا) از ابوظبی، مانوئل منزس در نشست خبری پس از پایان بازی تیمهای
فوتبال ایران و برزیل گفت: دوست داشتم این بازی با خود پیام زیبا و مهمی داشته باشد و این چنین هم بود. این بازی ربطی به

دیدار و تصمیم روسای جمهور دو کشور ایران و برزیل نداشت.
منزس ادامه داد: درهای تیم ملی فوتبال برزیل هنوز به روی تمامی بازیکنان باز است، ما به دنبال ساختن تیمی برای آینده هستیم.
همه بازیکنانی که تاکنون در تیم ملی فوتبال برزیل بازی کردهاند، شانس حضور دوباره در تیم ملی را دارند. ما به پیشرفت بازیکنان
توجه میکنیم و این که همیشه بازیکنان جدیدی را به فوتبال دنیا عرضه کردهایم. برزیل همیشه به ساخت بازیکنان جدید، معروف

بوده و هست.
منزس با استقبال از چالشهای پیش روی تیم ملی فوتبال برزیل گفت که دوستدار و طرفدار هیچ اسم و بازیکن معتبری نیست و

برایش تیم مطرح است.
او دربارهی برنامههایش برای تیم ملی فوتبال برزیل در سالهای آینده هم گفت: من در برابر تماشاگران و فوتبال برزیل مسوول هستم.

ما در جام جهانی آینده در خانه بازی میکنیم و همین هم این مسابقهها را برای ما مهمتر و بزرگتر میکند.
او گفت: اولویت من بازیکنان جوانی هستند که در فوتبال برزیل بازی میکنند. من به بازیکنانی نیازمند هستم که پیروزی میخواهند.

این دسته از بازیکنان به درخواست مربیان، مسوولانهتر پاسخ میدهند.
منزس دربارهی تیم ملی فوتبال ایران هم گفت: به عقیده من دو تیم بازی خوبی را به نمایش گذاشتند و این در حالی است که از نظر

سطح تاکتیکی در دو سطح متفاوت فوتبال بودند. با این حال بازی ایران را دوست داشتم.
منزس دربارهی قضاوت داور اماراتی مسابقه هم گفت: هنوز تصویر آن گل به ثمر رسیده را ندیدهام، با این حال حرف شما را دربارهی
درست بودن گلی که مردود اعلام شد، میپذیرم. دوست ندارم این اتفاقها در فوتبال رخ بدهد، هرچند فکر هم نمیکنم داور بخواهد

به سود برزیل سود بزند.
منزس دربارهی انجام بازیهای برزیل در کشورهای مختلف هم گفت: انجام بازی در شرایط مختلف در کشورهای مختلف به سود
فوتبال ماست. ما به این ترتیب با شرایط آب و هوایی و گوناگون فوتبال در بخشهای مختلف جهان آشنا میشویم و این موضوع را
دوست دارم. همچنین همه در سراسر دنیا فوتبال برزیل را دوست دارند و انجام بازی در کشورهای مختلف باعث میشود تا تماشاگران

در سراسر جهان این فرصت را داشته باشند تا دست کم برای یک بار بازی تیم محبوبشان را از نزدیک تماشا کنند.
او افزود: بازی در کشورهای مختلف جهان در حالتی صورت میگیرد که ما میدانیم باشگاههای اروپایی دوست ندارند بازیکنانشان

پیوسته به آمریکای جنوبی سفر داشته باشند.
منزس در پایان هم گفت: فوتبال کنونی اسپانیا را دوست دارم اما اسپانیا اسپانیاست و برزیل هم برزیل باقی میماند. ما به فوتبال
همیشگیمان که از آن دور شده بودیم باز خواهیم گشت هرچند باید گفت دنیا عوض شده و اسپانیا هماکنون بهترین فوتبال را ارائه

میدهد.
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